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Abstract (en)
[origin: WO2021110899A1] The invention relates to a turbine blade having a blade airfoil (18). A first cooling path (30) for a first coolant stream (M1)
and a second cooling path (50) for a second coolant stream (M2) are formed within the blade airfoil (18). The first cooling path (30) comprises a first
coolant passage (32), which is designed for cyclone cooling of the leading edge (24), and a second coolant passage (34), which adjoins the first
coolant passage (32) and extends below the blade tip (22) from the leading edge (24) toward the trailing edge (26). The second cooling path (50)
comprises a serpentine coolant passage (52) for cooling a central region (48) of the blade airfoil (18) and a first trailing-edge coolant passage (54)
for partially cooling a trailing-edge region (59).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Turbinenschaufel mit einem Schaufelblatt (18), wobei im Inneren des Schaufelblatts (18) ein erster Kühlpfad (30) für
einen ersten Kühlmittelstrom (M1) und ein zweiter Kühlpfad (50) für einen zweiten Kühlmittelstrom (M2) ausgestaltet sind, wobei der erste Kühlpfad
(30)eine erste Kühlmittelpassage (32), die zu einer Zyklonkühlung der Vorderkante (24) eingerichtet ist und eine sich an die erste Kühlmittelpassage
(32) anschließende zweite Kühlmittelpassage (34), die sich unterhalb der Schaufelspitze (22) von der Vorderkante (24) in Richtung der Hinterkante
(26) erstreckt, umfasst, wobei der zweite Kühlpfad (50) eine Serpentinen-Kühlmittelpassage (52) zur Kühlung eines Mittelbereichs (48) des
Schaufelblatts (18) und eine erste Hinterkanten-Kühlmittelpassage (54) zur teilweisen Kühlung eines Hinterkantenbereichs (59) umfasst.
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